

## سياسة السلامة على الطريق

### Road Safety Policy

Galfar Engineering & Contracting SAOG recognizes the impact of Road Traffic Accidents in our business and community in which we operate. We are committed to reduce such impacts through continual communication to all our employees and stakeholders.

To abide by the above and achieve continual improvement in Road Safety performance, Galfar will:

- Comply with the contract requirements of our customers, applicable legal requirements of the country in which we operate.
- Provide drivers and operators with necessary information, training, responsibility and accountability to ensure safe performance.
- Emphasize good behavior, attitude and culture of drivers, operators, passengers and other road users as factors that can influence Road Safety.
- Provide In-Vehicle Monitoring System (IVMS) in our operational vehicles considering the risks involved, as a tool to analyze and implement actions to promote safe driving behavior.
- Conform to the requirements on load safety and restraining.
- Focus continuously on optimizing kilometers driven, thus minimizing the road exposure.
- Plan and schedule realistic driving hours to follow-up and complete journeys safely.

To achieve this:

- Deploy vehicles and equipment that are suitable to the requirement and affirmation of their safe working condition.
- Adhere to the maintenance standards stipulated by the vehicle and equipment manufacturers.
- Initiate disciplinary measures against non-compliance and violators of this policy. Driving company vehicles under the influence of drugs or alcohol will lead to immediate dismissal.
- This policy will be reviewed annually to ensure that the policy and management system is effective and appropriate.

تدرك شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع. بتأثير الحوادث المرورية على أعمالها والمجتمع الذي تعمل فيه. كما أن الشركة ملتزمة بتخفيف هذه الآثار من خلال التواصل المستمر مع كافة الموظفين وأصحاب المصلحة.

وللالتزام بما ذكر أعلاه، ولتحقيق تحسين مستمر في أداء السلامة على الطريق، سوف تقوم شركة جلفار بالتالي:-

- الالتزام بمتطلبات العقود التي يتم إبرامها مع عملائنا وكذلك المتطلبات القانونية بالدولة التي تعمل فيها الشركة.
- تزويد السائقين ومشغلي المعدات بالمعلومات الضرورية، بجانب تدريبهم وتحملهم المسؤولية والمساءلة لضمان الأداء الآمن.
- التركيز على السلوك الجيد وثقافة السائقين ومشغلي المعدات والآليات ومراقبتهم ومستخدمي الطريق الآخرين كعوامل يمكن أن تؤثر في السلامة على الطريق.
- توفير نظام المراقبة (IVMS) داخل مركبات الشركة على ضوء المخاطر المرتبطة، كإداة لتحليل وتطبيق الإجراءات بهدف تشجيع سلوك القيادة الآمنة.
- الالتزام بالمتطلبات الخاصة بسلامة الحمولات وإحكام تثبيتها.
- التركيز باستمرار على ترشيح الكيلومترات المسافة بمركبات الشركة، وبالتالي تقليل معدل القيادة على الطريق.
- التخطيط والجدولة للساعات المسافة فعلياً بمركبات الشركة بغرض المتابعة وإكمال الرحلات بطريقة آمنة.

وفي سبيل تحقيق ما ذكر أعلاه تقوم الشركة بالتالي :

- توزيع المركبات والمعدات المناسبة للمتطلبات والتحقق من الوضع التشغيلي الآمن لها.
- التنبؤ بمعايير الصيانة التي تنص عليها الجهات المصنعة للمركبات والمعدات.
- وضع إجراءات تأديبية لعدم الالتزام وللمخالفين لهذه السياسة. قيادة مركبات الشركة تحت تأثير المواد المخدرة أو المشروبات الكحولية سوف يؤدي إلى الفصل الفوري من الخدمة.
- سوف تتم مراجعة هذه السياسة سنوياً وذلك لضمان إدارة وسياسة فاعلة وملانة.



**Dr. Hamoud Rashid Al Tobi**  
Chief Executive Officer  
10 June 2020